國立臺灣師範大學「英語系課程」免修申請表
Application Form for Waiving English Department Courses, NTNU
申請日期Date of Application：     年(yyyy)   月(mm) 　日(dd)
	系級/班Department/Class
	
	學號Student No.
	 

	中文姓名Chinese Name
	
	聯絡電話Telephone No.
	

	英文姓名English Name
	
	電子郵件E-mail
	

	免修資格

※請於下表勾選您所具備之免修資格。Please select one qualification below.

	一、通過以下英語能力檢核標準者 
1.Qualification 

	各項英語能力檢核標準

Type of English Proficiency Test
	符合免修條件

Criteria to determine waiver eligibility

	(1) 全民英語能力分級檢定 
General English Proficiency Test (GEPT)
	□ 中高級複試

High-Intermediate, Second stage
	□ 高級初試

Advanced, 

First stage
	□ 高級複試 

Advanced,

Second stage

	(2) 托福 

TOEFL IBT
	□92（含）以上(成績須符合各分項標準，聽力21；閱讀22；口說23；寫作21(含)以上)Score of 92 or above
	□ 100（含）以上
Score of 100 or above
	□110（含）以上

Score of 110 or above

	(3) 國際英語測驗

IELTS 
	□6.5級（含）以上

Level 6.5 or above
	□ 7級（含）以上

Level 7 or above
	□ 7.5級（含）以上

Level 7.5 or above

	(4) 多益測驗

TOEIC
	· 聽力及閱讀850（含）以上，且口說及寫作310分（含）以上
(成績須符合各分項標準，聽力400；閱讀385；口說160；寫作150(含)以上)
A score of 850 or above for the Listening and Reading tests and a score of 310 or above for the Speaking and Writing tests.  
	□ 聽力及閱讀900（含）以上，且口說及寫作330分（含）以上
A score of 900 or above for the Listening and Reading tests and a score of 330 or above for the Speaking and Writing tests.
	□ 聽力及閱讀945（含）以上，且口說及寫作360分（含）以上

A score of 945 or above for the Listening and Reading tests and a score of 360 or above for the Speaking and Writing tests.

	(5) 英國劍橋大學國際英文認證 

Cambridge Certificate


	□ 3級FCE Grade B（含）以上

Cambridge First Certificate in English (FCE): Grade B or above
	□ 3級CAE Grade C（含）以上

Cambridge Certificate in Advanced English (CAE): Grade C or above
	□ 3級CAE Grade B（含）以上

Cambridge Certificate in Advanced English (CAE): Grade B or above

	(6) CEF語言能力

Common European Framework of Reference for Languages (CEF)
	□ B2（高階級）

Level B2 
	
	□ C1（流利級）

Level C1 

	2、 □通過「英語發音」免修考試
2. Passed the waive exam for the course “English Pronunciation”

	三、□申請之三年（含）內參加由政府機關或學術研究機構舉辦之國際性或全國性英語演講比賽，並取得一至三名者。

3. First, second , or third place in a national writing contest

	四、□個人曾參加過具一定規模之國際英語辯論比賽並表現優異。
4. The applicant has competed and performed well in an international English debate tournament.  

	五、□曾代表本系（校）參加國際（包括海峽兩岸）英語辯論比賽，經由本系帶隊與指導老師認可。
5. The applicant has represented the department to compete in an international English debate competition (including those held cross-strait) and has had the coach verify his/her contribution and performance in the event. 

	六、□學測「英文作文」分數18分（含）以上

6. A score of 18 or above for the English essay component of the College Entrance Examination General Scholastic Ability Test or the Advanced Subjects Test

	七、□全民英檢中高級複試且「寫作」達滿分

7. GEPT High-Intermediate, Second stage, and full score for Writing

	八、□申請之三年（含）內參加由政府機關或學術研究機構舉辦之國際性或全國性英語寫作比賽，並取得一至三名者。

8. First, second , or third place in a national speech contest


	提請免修課程Courses intending to waive
	同意該生免修以下科目

Application approved.

The following courses may
be waived.
	不同意免修原因

Application Denied.

Reason________.

	科目代碼

Course Code
	科目名稱

Course Title
	學    分
Number of Credits
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	共計免修　　　　　科　　　　　學分　                  檢附證件：    

Total number of courses and credits approved                  Certificates

	承辦人：

Assistant, Undergraduate Program, Department of English
	
	

	英語系主任：

Chairperson, Department of English
	
	

	註冊組 

Registry Division
	
	

	備註：Notes：

符合資格者，須於每學年度第一學期開學後之第一週結束前，持相關證明文件正本及影本各一份（本系不代為影印，正本驗後歸還）向英語學系提出申請，逾期不予受理。

Applications must be submitted within the first week of the academic year (fall semester). The original and one photocopy of related certificates should be submitted. Late applications will not be accepted.

本申請表，送交註冊組登錄於學生成績單後，歸還英語系留存。

The application will be sent to the Registry Division for recording in the transcript and then be filed by the Department of English.   


